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Zápisnica 

zo 6. zasadania OZ v Horovciach, konaného dňa 11.10.2023 o 17.30 hod. 

 

Prítomní:  Mgr. Erika Staňová, starostka obce 

Poslanci: Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, Bc. Marta Lačná, Ing. Samuel 

Karas, Ing. Anton Melišík, Ľudmila Bieliková (prít. od 17:33 h.) 

Ďalší prítomní: Mgr. Magdaléna Trokanová – zamestnankyňa OcÚ, Ing. Juraj Hrišo – hl. kontrolór                

Verejnosť:   Pavol Lukáč, Juraj Lukáč, Daniel Kojtal, Igor Paholík, Jozef Hanták  

Neprítomní:   Marcela Koppová 

  

PROGRAM:  

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Zámery na odpredanie  

5. Žiadosť na prenájom priestoru v budove OcÚ / podnikateľský zámer 

6. Zásady hospodárenia 

7. Prerokovanie námietky prokurátora 

8. Schválenie návrhu VZN 

9. Prevádzkový poriadok MFI 

10. Správa z auditu 

11.  Správa kontrolóra 

12.  Žiadosti o dotácie (Rebro, Kresťanskí dôchodcovia) 

13.  Rozpočtové opatrenie 

14.  Voľba zástupcov do RŠ za obec 

15. Rôzne 
- Využívanie osobného automobilu 

- Kontrola sociálna poisťovňa 

- Maľovanie OcÚ 

- Informácia jazero 

- Rekonštrukcia osvetlenia 

- Výmena osvetlenia školská ulica 

- Rekonštrukcia kotolňa 

- Priebeh volieb 

- Dom smútku vybavenie sociálnych zariadení 

- Vietorisov náučný chodník 

- Cenová ponuka KD 

- Posedenie pre seniorov 

- Inventariácia 

- Hasičské auto Liaz 

- Krajčovič UPSVaR 

- TJ Tatran 

16. Diskusia 

17.  Návrh na uznesenie 

18.  Záver 

 

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou zaslanou elektronickou poštou. 

Hlasovanie počas rokovania bolo verejné.  
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K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Erika Staňová, ktorá privítala všetkých 

prítomných. 

Starostka konštatovala, že všetci poslanci boli na zasadnutie včas pozvaní. Počet prítomných 

poslancov je 5 a OZ je uznášaniach schopné.  

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 37a/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. 

schvaľuje 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Zámery na odpredanie  

5. Žiadosť na prenájom priestoru v budove OcÚ / podnikateľský zámer 

6. Zásady hospodárenia 

7. Prerokovanie námietky prokurátora 

8. Schválenie návrhu VZN 

9. Prevádzkový poriadok MFI 

10. Správa z auditu 

11.  Správa kontrolóra 

12.  Žiadosti o dotácie (Rebro, Kresťanskí dôchodcovia) 

13.  Rozpočtové opatrenie 

14.  Voľba zástupcov do RŠ za obec 

15. Rôzne 
- Využívanie osobného automobilu 

- Kontrola sociálna poisťovňa 

- Maľovanie OcÚ 

- Informácia jazero 

- Rekonštrukcia osvetlenia 

- Výmena osvetlenia školská ulica 

- Rekonštrukcia kotolňa 

- Priebeh volieb 

- Dom smútku vybavenie sociálnych zariadení 

- Vietorisov náučný chodník 

- Cenová ponuka KD 

- Posedenie pre seniorov 

- Inventariácia 

- Hasičské auto Liaz 

- Krajčovič UPSVaR 

- TJ Tatran 

16. Diskusia 

17.  Návrh na uznesenie 

18.  Záver 
 

Hlasovanie:             za:                                       5   (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, Bc. 

Marta Lačná, Ing. Anton Melišík, Ing. Samuel 

Karas)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      
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                                 nehlasovali:                         0   

                                neprítomní pri hlasovaní:    2 (Marcela Koppová, Ľudmila Bieliková ) 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 37b/2023 

Schvaľuje 

Členov návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Návrhová komisia:          Mgr. Monika Bitterová, Samuel Karas  

Overovatelia zápisnice:   Ing. Anton Melišík Bc. Miloš Toman 

Zapisovateľka:                 Mgr. Magdaléna Trokanová 

 

Hlasovanie:             za:                                        5 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    2 (Marcela Koppová, Ľudmila Bieliková) 

 

Pozn.: o 17:33 hod. prišla poslankyňa Ľudmila Bieliková 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

Hlavný kontrolór obce prečítal prítomným správu z plnenia uznesení z predchádzajúceho 

zastupiteľstva. Na záver konštatoval, že uznesenia sa plnia priebežne.  

 

K bodu č. 4 Zámery na odpredanie  

 

• 1. zámerom na odpredanie je predaj pozemku p. Lukáčovi a manželke. Ide o pozemok parc. č. 

KN-C 251/2, druh: orná pôda, vedený na LV č. 737 o výmere 515 m2, k. ú. Horovce. Starostka 

podotkla, že na predmetnej parcele sa nachádzajú drobné stavby - hospodárske budovy, ktoré 

užíva p. Pavol Lukáč a manželka Helena Lukáčová a sú bezprostrednou súčasťou nehnuteľnosti 

v ich vlastníctve. Prístup na pozemok je v súčasnosti jedine cez pozemok žiadateľov. Starostka 

ďalej podotkla, že Lukáčovci si riadne plnili daňové povinnosti za predmetnú parcelu, 

vzhľadom na to, že ju užívali. Kataster má doklady, že parcela bola prenesená naspäť, avšak 

nebolo to zapísané – prídelová listina bola zrušená.  

Podľa slov p. starostky je logické predať pozemok do vlastníctva manželom Lukáčovým, keďže 

celý život využívali pozemok.  

P. Lukáč -za komunizmu nebolo možné prideliť viac ako 600m2 na výstavbu pozemku. Obec 

kedysi zaplatila majiteľovi cenu, iní majitelia odstúpili, prídelová listina bola zrušená, kataster 

to z ničoho nič opravil na obec.  

Starostka konštatovala, že to bolo jednoznačne pochybenie katastra.  

 

K 1. zámeru na odpredanie bolo prijaté uznesenie č. 39/2023 
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Obecné zastupiteľstvo v Horovciach podľa §9a ods. 8 písm. e) Zákona č. 138/1991 z.z. 

Schvaľuje: 

zámer na prevod majetku KN-C 251/2 obce Horovce, vedený na LV č. 737 o výmere 515 m2 

– odpredať p. Lukáčovi na základe nového geometrického plánu a znaleckého posudku na 

predmetnú časť a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

 

• 2. zámer na odpredanie pre p. Hantáka - časť parcely parc. č. KN-E 138/71 a parc. č. 139/73 

v k.ú. Horovce. Starostka zhodnotila, že bude potrebné dať spraviť nový geometrický plán, 

taktiež, že p. Hanták podniká na základe riadnych oprávnení, so všetkými náležitosťami. Tiež, 

že parcela sa nachádza v strede jeho pozemku a tvorí neoddeliteľnú súčasť prevádzky. Cieľom 

tohto odpredaja je „zceliť“ pozemky. Dané parcely sú oplotené a tvoria uzatvorený celok.  

Ing. A. Melišík – prebehne potom rozšírenie územného plánu?  

Starostka – pôda v danej oblasti spadla do najvyššie bonity, tak ešte sa preveruje, či bude môcť 

dostať pôdu do „priemyselnej zóny“ a teda či bude môcť dôjsť k rozšíreniu UP.  Preverujeme, 

či bude možná aspoň čiastočná zmena.  

p. Hanták – zaujímavé , že kto to určil – výslednú bonitu, keď v minulosti tam bolo družstvo 

a močiare  

starostka – budem žiadať vybudovanie širokej cesty, tiež doloženie nového znaleckého posudku 

a geometrického plánu  

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2023:  

 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach podľa §9a ods. 8 písm. e) Zákona č. 138/1991 Z.z. 

Schvaľuje: 

zámer na prevod majetku parc. č. KN-E 139/70 o výmere 14 m2 , parc. č. KN-E 139/71 o výmere 87 

m2  a parc.č. KN-E 139/73 o výmere 34 m2   (v celkovej výmere 135 m2) odpredať p. Jozefovi 

Hantákovi na základe nového geometrického plánu a znaleckého posudku na predmetnú časť a to 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 
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• 3. zámer na odpredanie pre p. Vladimíra Pavlíka – parc. č.KN-E 139/72 o výmere 841m2.  

Starostka Mgr. Staňová konštatovala, že nesúhlasí s odpredajom celej plochy, súhlasí však, aby 

sa rokovalo iba o časti parcely, ktorá prechádza jeho pozemkom. Ďalej uviedla, že na pozemku 

je umiestnená stavba.  Starostka žiadala p. Pavlíka o doplnenie oprávnenia na podnikanie v 

našej obci, avšak žiadne oprávnenie nebolo nikdy doložené. P. Pavlík  je taktiež iniciátorom 

zmeny územného plánu.  Pokiaľ si chce dať do poriadku všetky doklady a oprávnenia,  je 

potrebné požiadať o legalizáciu stavby, stavba však nebude zlegalizovaná pokiaľ nebude 

parcela v priemyselnej zóne. Po konzultácií bude najjednoduchšie parcelu prenajať, avšak len 

v časti, ktorá prechádza jeho pozemkom a tiež za predpokladu, že predmetná parcela bude 

v súlade so všetkými náležitosťami. Obec si môže dať do územného plánu regulatívy.  

Starostka - jediný spôsob na to ako zastaviť pána Pavlíka v jeho podnikateľských aktivitách je 

udanie, ale ja to robiť nebudem, ja touto cestou udania nemám záujem ísť. Pokiaľ by sme mu 

to nedali do prenájmu, nedonútili by sme ho, aby si to začal riešiť.  

Bc. Toman – aká je doba dlhodobého prenájmu?  

Starostka – je to na zvážení, navrhujem 10 r. chcem zakomponovať do tej zmluvy o prenájme, 

že v prípade ak nebude schválený územný plán, tak uvedie parcelu do pôvodného stavu, 

uvedomujem si, že tam má aj stavbu ...  

p. Bieliková – budeme schvaľovať aj sumu?  

Starostka – najskôr musíme schváliť zámer až potom budeme riešiť sumu,  

p. Melišík – najlepšie by bolo keby prišiel p. Pavlík osobne to tu odprezentovať, 

Starostka – p. Pavlík bol oboznámený, že sa bude daná vec riešiť na zastupiteľstve, avšak nijako 

nereflektoval ..   

Starostka – sú 2 spôsoby ako ho usmerniť – buď mu to ponúknuť do dlhodobého prenájmu 

alebo udať a to nechcem  

p. Lačná – nie je to veľa 10 rokov?  

p. Bitterová – a keby sa to dalo do schválenia územného plánu?  

p. Hrišo – najlepšie by bolo dať do na pevné obdobie, nie do schválenia územného plánu   

 

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach podľa §9a ods. 8 písm. e) Zákona č. 138/1991 Z.z. 

Schvaľuje: 

predaj pozemku KN-E 139/72 obce Horovce p. Vladimírovi Pavlíkovi.  

 

Hlasovanie:                           za:                           0         

proti :                      6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,      

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton Melišík, Ľudmila 

Bieliková)         

                                               zdržal sa:                             0      

                                               nehlasovali:                         0   

                                               neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

Obecné zastupiteľstvo neschválilo zámer na predaj pozemku a navrhlo dlhodobý prenájom. Na 

základe uvedeného bolo prijaté uznesenie č. 42/2023.  
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Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Schvaľuje: 

dlhodobý prenájom pozemku par. č. KN-E 139/72 obce Horovce p. Vladimírovi Pavlíkovi na dobu 5 

rokov v časti prechádzajúcej jeho pozemkom. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu 5: Žiadosť na prenájom priestoru v budove OcÚ 

 

Starostka obce oboznámila poslancov, že na Obecný úrad bol doručený zámer na prenájom priestorov 

pod Obecným úradom, jedná sa o dlhodobý prenájom. V súčasnosti je daný priestor využívaný na 

spoločenské podujatia – oslavy, kary a podobne.  

p. Paholík – Všetky informácie boli obsiahnuté v zámere, ktorý bol zaslaný. Čo sa týka záujmu 

o súkromnú akciu, je to možné na základe dohody, taktiež aj v prípade obecných akcií.  

p. Lačná – Aké by boli otváracie hodiny? Aká by bola ponuka?  

p. Paholík – Nebolo by to klasické pohostinstvo, bolo by to ako bar / kaviareň, kde by bola k dispozícií 

káva, víno, čapované pivo, kofola, taktiež aj detský kútik, išlo by o nefajčiarsky priestor, cez leto by 

sa mohlo konať vonku letné kino. 

p. Lačná – Kedysi už v Horovciach existovala vináreň, ale nefungovala dlho, ľudia neprejavovali 

moc záujem. 

p. Bitterová – V Horovciach je veľa mladých ľudí, ktorí by daný priestor navštevovali , záujemcovia 

o priestor musia vynaložiť veľké úsilie, aby prilákali ľudí, výhodou je tiež vonkajší areál, mladí ľudia 

majú záujem sa stretávať, avšak nemajú sa poriadne kde.  

p. Lačná – Páči sa mi nápad s letným kinom.  

Starostka podotkla, že nebude podporovať diskotéky, súhlasí však s „pokojnými“ aktivitami a taktiež 

poukázala, že po odsúhlasení bude vypísaná verejná obchodná súťaž a môže byť aj viac záujemcov. 

p. Bieliková – Kedysi sme to už schvaľovali a nebol žiadny záujemca, taktiež by bolo dobré     

povedať aj za akú cenu by sa to prenajímalo. 

Starostka – Naposledy bol daný návrh na prenájom 300 eur a 50% za energie, čo v dnešnej dobe je 

veľký nepomer a taktiež tam vtedy nebol zarátaný aj vonkajší priestor, keby sa to prenajme , 

neprináležalo by ku tomu multifunkčné ihrisko, to by bolo zamknuté , najlepšie by bolo to dať 

s reálnymi nákladmi.  

p. Paholík – V našom záujme je vymeniť aj okná, ktoré sú ešte staré,  a dvere, aby neunikalo teplo. 

p. Lačná – Prišli by sme o priestor na prevádzkovanie spoločenských udalostí.  

p. Melišík – Mne by sa páčilo keby danú prevádzku prevádzkovala obec. 

Bc. Toman – Dopyt ľudí je po krčme. 

Starostka – Aké by boli otváracie hodiny?  

p. Kojtal – Max. do 22.00 hod., chceme aby sa ľudia stretávali, radi by sme otvorili cez leto.  
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Bc. Toman – Najlepšie by bolo najskôr dať dokopy financie, celkové náklady na priestor + prenájom 

vonkajšieho areálu, podmienky prípadných akcií v obci a do decembrového zastupiteľstva by sa 

vyčíslili celkové náklady.  

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Ukladá: 

prerokovať bod č. 5 Žiadosť na prenájom priestoru v budove OcÚ na najbližšom zastupiteľstve 

13.12.2023. Poveruje ekonomické oddelenie vyčíslením nákladov na prevádzku a spracovaním 

podmienok prenájmu.  

 

Hlasovanie:             za:                                        5 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ľudmila 

Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             1 Ing. Anton Melišík      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

K bodu 6: Zásady hospodárenia s majetkom obce  

 

Starostka obce podotkla, že zásady boli vopred odoslané poslancom. Taktiež skonštatovala, že obec 

mala schválené VZN so zásadami hospodárenia, čo však nebolo v súlade so zákonom, jedná sa totiž 

o internú smernicu, nie o VZN pre občanov.  

Hlavný kontrolór dodal, že veľa obcí teraz prijíma tieto zásady, keďže zákon to prikazuje. 

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 44a/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Schvaľuje: 

predložené Zásady hospodárenia obce Horovce. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 
 

 

K bodu 7: Prerokovanie námietky prokurátora 

 

Kontrola prijatých VZN bola plošná, povinnosťou starostky je oboznámiť OZ s danou námietkou 

prokurátora. Jedná sa o to, že každý zriaďovateľ má mať prijaté VZN o termíne, mieste a čase prijatia 

dieťaťa do 1. ročníka. Povinnosťou OZ je prerokovať danú námietku.  Pochybenie bude odstránené 

prijatím VZN o termíne zápisu detí do povinnej školskej dochádzky.  
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K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 45/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Prerokovalo: 

upozornenie prokurátora doručené obci Horovce dňa 28.8.2023 pod č. Pd 118/23/3306-2 o porušení 

ustanovenia §20 ods. 1 Zákona č. 153/2001 z.z. o výchove a vzdelávaní v súvislosti s nevydaním 

všeobecne záväzného nariadenia upravujúceho určenie miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

 

K bodu 8: Schválenie návrhu VZN  

 

Návrh VZN bol spracovaný v súlade s právnymi predpismi, taktiež bol konzultovaný s poverenou 

riaditeľkou školy. Predmetom je, že zápis do povinnej školskej dochádzky bude bývať 3. stredu po 

1. 4. príslušného kalendárneho roka v čase od 14:30 do 17:00.  

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Schvaľuje: 

Návrh VZN č. 1/2023 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Horovce. 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

K bodu 9: Prevádzkový poriadok MFI 

 

Prevádzkový poriadok bol zaslaný poslancom.  

p. Toman – kto to bude kontrolovať?  

Starostka – ak sa prijme prevádzkový poriadok, bude potom aj výberové konanie na prevádzkovateľa 

MFI (dohodár), max. doba bude do 22:00 hod. Záujem je zatiaľ minimálny.  

P. Karas skonštatoval, že hlučnosť by sa mohla riešiť mantinelmi.  
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Starostka podotkla, že do prevádzkového poriadku bolo zapracované bezplatné využívanie pre 

jednotlivé športové kluby – napr. „malí futbalisti“. Chodia sem tiež aj z okolitých dedín, ktorí robia 

bordel.  

p. Melišík dodal, že MFI musí mať správcu, ktorý by to vedel korigovať. 

p. Toman – bolo by dobré, keby sa to cez zimu využilo aj tak, že sa tam na zimu dá voda a môže sa 

tam korčuľovať. 

Starostka – už som to zisťovala a umelá tráva na ihrisku by sa zničila. 

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Schvaľuje:  

predložený prevádzkový poriadok pre multifunkčné ihrisko v Horovciach.  

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu 10: Správa z auditu  

 

Správa z auditu bola predložená aj poslancom. Ekonómka obce prečítala, že audítorka konštatuje, že 

informácie uvedené vo výročnej správe sú v súlade s účtovnou závierkou za daný rok. Ďalej 

konštatuje, že obec Horovce konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách.  

Hlavný kontrolór dodal, že legislatívna povinnosť bola splnená. Správa z auditu sa berie na vedomie.  

 

K bodu 11: Správa kontrolóra  

 

Hlavný kontrolór obce prečítal správu kontrolóra, ktorá bola vopred odoslaná aj poslancom. 

Predmetom kontroly boli zmluvy za rok 2022 a 1. polrok 2023, taktiež faktúry, pokladničné doklady, 

mzdová agenda. Prípadné nedostatky boli bezodkladne odstránené. Správa kontrolóra sa berie na 

vedomie.  

 

K bodu 12: Žiadosti o dotácie  

 

Žiadosti od p. Damiána Rebra - na obecný úrad si podal 2 žiadosti. Jedna žiadosť bola žiadosť 

o finančné prostriedky na spoločenskú akciu, ktorá mala medzinárodnú účasť. Pomohlo sa mu 

hmotne s inventárom a tiež boli mu zakúpené spreje a podobný materiál. Druhá žiadosť bola žiadosť 

o finančný príspevok na reprezentáciu na MS v Rige, na ktorej sa umiestnil na 2. mieste.  

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 48/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach 

Schvaľuje: 

dotáciu na reprezentáciu p. Damiánovi Rebrovi vo výške 300,- €.  
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Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

Žiadosť kresťanských dôchodcov – žiadajú príspevok pre 8 členov  po 20 € / osobu. Prejedná sa to 

na najbližšom obecnom zastupiteľstve s ohľadom na pripravené VZN. 

 

Starostka chcela zvoliť správny „klúč“ k prideľovaniu dotácií – návrh pripraviť VZN, ktoré bude 

upravovať výšku dotácií, s tým, že na jedného občana bude možné dať príspevok 10 € v jednej zložke, 

na základe oficiálneho zoznamu členov. Platilo by to pre všetky zložky.  

Hlavný kontrolór – musí sa vyžiadať zoznam od zložiek  

Toman – kto to bude zisťovať kam chcú dať členovia svoj podiel  

Starostka – predseda zložky  

Starostka – občianske združenie ak nemá aspoň 80 % členov občanov obce je len na starostovi, či 

vôbec dostane dotáciu. VZN by jednotne nastavilo pravidlá rozdeľovania dotácií.  

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 49/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach  

Ukladá: 

dotáciu na r. 2024 pre kresťanských dôchodcov v počte členov 8 prejednať na najbližšom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva dňa 13.12.2023 s pripraveným VZN.  

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

 

K bodu 13 : Rozpočtové opatrenie  

 

Rozpočtové opatrenia č. 3 – najvýznamnejšie zmeny – zvýšenie sumy dotácie na stravu, refundácia 

pedagogickej asistentky, navýšenie dotácie na predškolákov, zapojenie rezervného fondu, zmeny sa 

prejavili na ako na príjmových tak aj na výdavkových položkách. 

 

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach v súlade s §11 ods. 4. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písmena a) § 14 zákona č. 538/2004 z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
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Schvaľuje: 

rozpočtové opatrenie č. 3 na základe predloženého návrhu 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 4 – zmena rozpočtu z dôvodu získania dotácie na haváriu kotolne. 

  

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach v súlade s §11 ods. 4. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písmena a) § 14 zákona č. 538/2004 z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

Schvaľuje: 

rozpočtové opatrenie č. 4 na základe predloženého návrhu 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

 

 

K bodu 14: Voľba zástupcov do RŠ za obec  

 

Rada školy bola zriadená, konalo sa rodičovské združenie, čaká sa už len na dodelegovanie zástupcov 

za obec. Keď budú členovia bude vypísané riadne výberové konanie na riaditeľku.  

  

K danému bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach 

Menuje: 

do Rady školy pri Spojenej škole Horovce 79 p. Mgr. Moniku Bitterovú a p. Martu Lačnú.  

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, 

Bc.Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík, Ľudmila Bieliková)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 
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K bodu 15: Rôzne  

 

- Využívanie osobného motorového vozidla – starostka využila svoje osobné motorové vozidlo na 

školenie do Tatier , dané využívanie je však potrebné schváliť vopred zastupiteľstvom – uznesenie č. 

53/2023 

- Kontrola sociálna poisťovňa –  kontrolovaných 5 rokov, zistené drobné nedostatky, udelená pokuta 

10,20 €  

-  Maľovanie obecného úradu – maľovali bezplatne p. Cíbik, Gašpar, Juríček-starostka im poďakovala 

- Informácia jazero – v územnom pláne obce je jazero určené ako plocha športu a rekreácie, 

prípadným projektom sa môžu dať iba regulatívy, nemôžu sa odmietnuť – pokiaľ by to bolo v súlade 

s UP  

- Rekonštrukcia osvetlenia – oprava osvetlenia pri cintoríne je ukončená, veľa práce spravili aj naši 

zamestnanci 

- Výmena osvetlenia školská ulica – výmena je uskutočňovaná postupne  

- Rekonštrukcia kotolne – odovzdajú sa už len revízne správy  

- Priebeh volieb – bezproblémový priebeh volieb  

- Dom smútku vybavenie sociálnych zariadení – zakúpené zásobníky na papier a odpadkové koše na 

základe požiadavky 

- Vietorisov náučný chodník – získali sme dotáciu 8000 eur, spolupracuje na ňom OZT Ostrá hora 

Horovce 

- Cenová ponuka KD – projektová dokumentácia, ktorá je na úrade nie je spracovaná na energetickú 

úpravu ani nič podobné, v súčasnosti nie je využiteľná, bude prebiehať projektová štúdia, ktorá bude 

následne aj odkomunikovaná občanom, p. Melišík – zanechal by sa kultúrny dom ako je , navrhlo by 

sa spojenie obecného úradu a kultúrneho domu, vytvorilo by sa schodisko aj „sociálky“, výsledkom 

by bolo, aby sa mohli obe budovy samostatne podať ako projekty, štúdia ukáže, či sa bude páčiť 

pripravovaný návrh obecnému zastupiteľstvu aj ľudom, či to bude aj ekonomické , starostka – obec 

musí mať projektovú dokumentáciu aj energetický certifikát ak chceme ísť do veľkého projektu,  

- Posedenie pre seniorov – vystúpenie p. Mudríkovej, stoličky do kultúrneho domu zapožičala obec 

Dulov, prezenty pre seniorov hradí z časti obec a z časti sponzoruje p. Ing. Buch. Kapustnicu uvaria 

manželia Zlatošoví. 

- Inventarizácia majetku - prebieha 

- Hasičské auto Liaz – momentálne v oprave  

- Krajčovič UPSVaR – znovu pridelený na ďalší polrok cez projekt  

- TJ Tatran – p. Pecho chce dokončiť zvyšné nedostatky, bol požiadaný o vrátenie zvyšnej sumy na 

účet, je to v riešení  

 

 

K bodu 16: Diskusia 

 

p. Toman – vrtuľa na veternú energiu pri budove Etop – je moc hlučná  

                - bordel na hnojisku -  starostka podotkla, že bolo uhrnuté, firma Bioplyn sa ponúkla, že to 

celé zlikviduje, že si tam spravia silážnu jamu a že zabezpečia pre občanov kontajner , starostka to 

momentálne ešte neriešila , čaká nás čistenie   

- dotácia z MAS - ako je to na tom ?  Starostka – čakali sme na SP , na jar sa to bude riešiť  
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- Psie exkrementy po obci – starostka podotkla, že bol zakúpený kôš, ale ľudia ho očividne  

nevyužívajú 

p. Melišík – neupravené chodníky po napájaní na kanalizáciu, dbať na úpravu 

K bodu 17: Návrh na uznesenie  

 

Na konci diskusie Ing. Karas prečítal schválené uznesenia.  

 

K bodu 18: Záver  

 

Na záver starostka obce poďakovala všetkým za účasť, ako aj za diskusné príspevky a zasadanie OZ 

ukončila. 

 

 

 

 

Zapísal: Mgr. Magdaléna Trokanová     ........................................ 

Overovatelia: Ing. Anton Melišík           ........................................ 

  Bc. Miloš Toman            ........................................ 

 

 

 

V Horovciach, dňa 11.10.2023 

 

 

           Mgr. Erika Staňová 

                         starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


